

A GARDEN IS A GRAND TEACHER
(MY HEART WITH NATURE)


Life is the most beautiful and biggest miracle. Only after being born we understand the beauty of life, the difficult times, love, nature, friends, and gardens and everything around us.


Every difficulty in life presents us with an opportunity to turn inward and to invoke our own submerged inner resources. The trials we endure can and should introduce us to our strengths. 


The rustic rooms/tunnels are representing the difficult times in our lives and the garden views from windows and doors are representing the beauty of life and nature and inviting us to move forward to the beauty of life and enjoy the biggest miracle.


Life is a series of peaks and valleys. Sometimes you’re up, sometimes you’re down. When you stay positive, you’re putting yourself in the best position possible to not only make it through those bad times but become the better person in the process. You can do one of two things when life takes a turn for the worst. You can remain positive and remind yourself that there really is a light at the end of the tunnel and that you’ll make it through. 



Our garden the senses won’t be overwhelmed when you visit this garden–and that’s by design. Instead, your spirits will receive subtle nourishment from an array of fragrances released by warm temperatures, gentle drops of rain and the lightest touch of your fingers. 

As you start walking into the garden though this is a visually enticing garden, fragrances take on a prominent role. A path of discovery beneath the canopy of trees introduces you to the freshness of the mother nature, from the most common to least known.

The rustic room from the outside represents the difficult times in our lives and from the inside represents the process and the company of our loved ones who supports us during the difficult times if our lives. 

A view before entering the room will find that there is a beauty of life on the other side of the difficult times. 

Plants have been chosen very carefully for the scents they give off and combined with a variety of garden elements, it’s a place for privacy and meditation. A water feature, nature’s color throughout the garden divert attention from life’s everyday stresses. 

Creating a healing sanctuary with scents, colors, the music of water and nature's reflection into the calm still pond, natural materials, and handcrafted art.
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САД – ЭТО ВЕЛИКИЙ УЧИТЕЛЬ
(МОЁ СЕРДЦЕ С ПРИРОДОЙ)


Жизнь – это самое прекрасное и большое чудо на свете. После нашего рождения мы осознаем всю полноту и красоту жизни, трудные времена, любовь, природу, друзей, сады и все что нас окружает.

Каждая трудность в нашей жизни помогает нам открыть наши собственные глубинные внутренние ресурсы. Испытания, которые мы переживаем, знакомят нас с нашими сильными сторонами.

Грубо сделанный павильон с комнат / туннелей представляют трудные времена в нашей жизни, а вид из окон и дверей в сад представляет красоту жизни и природы, а также побуждает нас желание двигаться вперед к красоте жизни и наслаждаться самым большим чудом.

Наша жизнь состоит из серий достижений вершин и падения в долины. Иногда ты встаёшь, иногда ты падаешь. Когда ты позитивно настроен, это наилучшее возможное положение, чтобы не только пережить эти плохие времена, но и стать лучшим человеком в процессе жизни. Вы всегда можете выбрать одно из двух, когда жизнь поворачивается к вам спиной. Вы можете оставаться позитивным и напоминать себе, что в конце туннеля действительно есть свет, и что вы пройдете его.

В нашем саду ваши чувства не будут ошеломленный при посещении этого сада – это такой замысел. Вместо этого вы почувствуете тонкие ароматы, выделяющихся при теплых температурах, мягкие капли дождя, которые легко касаются ваших пальцев.

Когда вы входите в сад,  визуально сад вас соблазняет и  ароматы играют значительную роль. Дорожка ведет вас под деревьями и  знакомит вас со свежестью материнской природы, от самой распространенной до наименее известной.


Простоватая комната снаружи представляет трудные времена в нашей жизни, а изнутри представляет процесс и компанию наших близких, которые поддерживают нас в трудные времена нашей жизни.

Перед входом в комнату ми обнаружим, что с другой стороны трудных времен есть красота жизни.

Растения были выбраны очень тщательно для ароматов, которые они испускают, и в сочетании с различными элементами сада, это место для уединения и медитации. Отображения в воде, цвет в природе в саду отвлекают внимание от повседневных жизненных стрессов.

Создание целительного святилища с ароматами, цветами, музыкой воды и отражением природы в спокойном тихом пруду, из натуральных материалов и в искусстве ручной работы.
